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Адрес Contardi S.R.L. 
Via Milano 21 
23886 Colle Brianza

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Contardi’s activities are currently distributed over two divisions:

The Industry Division, including glass and/or metal components for the mechanic and chemical industry, mainly sight glasses or process windows,
luminaries and valves. All our glass components are supplied toughened and suitable for use in pressurized devices in accordance with DIN 7080,
7081, 8902 standards or I.S.P.E.S.L. M 15 C regulations. On 27.01.2003 Contardi’s management system was certified in accordance with module H of
Directive 97/23/EEC (Italy’s TUV PED certification 0948-QSH-263-06) in the field of “Glass windows for pressure equipment made from borosilicate
and sodalime glass”

The Lighting Division, which produces special glass lighting components, especially with the innovative possibility of blown and pressed Borosilicate
3.3. glass.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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